
 

 

 

 

Interpellation om den nya skolan till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Lindholm 

 

Planuppdrag när det gäller den nya skolan beslutades 210525 (Planuppdrag för ny grundskola i 
Bollebygds tätort Beslut Kommunstyrelsen ger samhällsbyggnadsnämnden ett planuppdrag att 
utreda möjligheterna att planlägga ny grundskola i Bollebygd på fastigheterna Flässjum 13:1, 
Flässjum 3:135 m.fl.)  

Det har nu gått ca 7 månader sen uppdraget gavs och jag undrar följande: 

Har trafikverket kontaktats angående in och utfart till skolan? 

Har länsstyrelsen kontaktats angående strandskydd? 

Finns det någon plan hur översvämningsriskerna skall hanteras? 

När är tanken att planuppdraget skall återrapporteras? 

Finns det någon skiss på hur det är tänkt att den nya skolan/fullstora idrottshallen/matsalen skall 
ligga? 

En förskola med 8 avdelningar var planerat tillsammans med skolan hur ser planen ut för den, ny 
lokalisering eller ihop med skolan? 

När som tidigast kan den nya skolan/förskolan vara på plats? 

 

Olsfors 2022 01 22 

Lars-Erik Olsson socialdemokraterna 

 

 

 
 

 

 

 


